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1. Vedení ČASQ 

Na valné hromadě ČASQ, která se konala v Brně 8.10.2014 bylo odvoláno minulé vedení asociace 

v čele s předsedou Pavlem Sládečkem. Zvolen byl nový předseda Tomáš Cvikl a noví členové 

výkonného výboru – Jan Kubíček, Jan Mutina, Jan Roll a Radim Švec. Poté valná hromada zvolila 

revizorem ČASQ Jana Veselého.  

Výkonný výbor na svém prvním zasedání zvolil za místopředsedu ČASQ Jana Kubíčka a kooptoval jako 

svého člena Michala Voplakala, protože chtěl mít ve svých řadách člena zodpovědného za oblast 

hospodaření. Michal Voplakal se této problematice v minulosti v rámci ČASQ věnoval a má v této 

oblasti bohaté zkušenosti. VV dále projednal oblasti, kterým se jeho jednotliví členové budou 

věnovat. Jan Kubíček dostal na starost oblast marketingu a komunikace, Jan Mutina reprezentační 

výběry a práci s mládeží, Jan Roll oblast metodiky, Radim Švec soutěže a Michal Voplakal 

hospodaření. Výkonný výbor také vyhlásil konkurz na pozici generálního sekretáře ČASQ, v rámci 

kterého vybral na tuto pozici Tomáše Fořtera, který již na tomto postu v minulosti úspěšně řadu let 

působil. Dosavadní generální sekretář Jan Mutina i nadále zůstal pracovníkem sekretariátu, kde se 

věnuje správě registrací a soutěží. Výkonný výbor také jmenoval Mgr. Jiřího Vágnera a Mgr. Martina 

Honka členy arbitrážní komise ČASQ k jejímu valnou hromadou v minulosti zvolenému předsedovi 

JUDr. Robertu Jehnemu 

Vedení ČASQ bohužel od svých předchůdců ve funkcích obdrželo jen velmi malou část agendy ČASQ, 

a to i přesto, že jim řádné předání uložila nejdříve samotná valná hromada a poté svým rozhodnutím i 

Arbitrážní komise ČASQ. Bývalé vedení žádnému z těchto rozhodnutí nevyhovělo a naopak 

zpochybňuje platnost valné hromady u soudu, kde bylo podáno několik různých podnětů 

zpochybňujících ať už celou valnou hromadu z 8.10.2014 nebo některá z jejích usnesení. V tuto chvíli 

tedy běží několik soudních řízení, která s definitivní platností posoudí platnost zmiňované valné 

hromady a jejich rozhodnutí. Bývalé vedení odmítá do jejich ukončení předat jakoukoliv agendu, což 

způsobuje problémy zejména v oblasti hospodaření, kde díky tomu, že novému vedení nebylo 

předáno účetnictví asociace, nemá nové vedení žádné informace např. o výši závazků ČASQ ke třetím 

stranám a proto v této oblasti postupuje velmi opatrně a do vyjasnění celé situace hradí jen náklady 

nezbytně nutné pro chod asociace a zabezpečení reprezentace ČR na mezinárodních akcích. 

Problematika podání daňového přiznání ČASQ a také další existence dceřinné společnosti SQUASH 

CZ, spol. s r.o. nebo nadačního fondu Czech Squash budou řešeny v rámci samostatných bodů této 

valné hromady.  

Výkonný výbor dostal za úkol od valné hromady do konce února vypracovat a zveřejnit návrh nových 

stanov. Toto bylo splněno, návrh byl zveřejněn na webu a rozeslán všem klubům k připomínkování. 

Došlé připomínky byly do návrhu zapracovány. Návrh bude projednán valnou hromadou 

v samostatném bodu jejího programu.   
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2. Marketing a komunikace 

Péčí o tuto oblast byl ve výkonném výboru pověřen Jan Kubíček, protože se domníváme, že je to 

oblast důležitá a v minulosti, kdy většinou tuto oblast neměl svěřenu jeden člen VV jako svou hlavní 

náplň práce, i trochu neprávem podceňovaná. Jan Kubíček poprvé vytvořil i komisi, která se zabývá 

touto problematikou, jejíž členy jsou kromě něj Jan Roll a Petr Steiner. 

První prioritou v této oblasti bylo zajištění komunikačního kanálu mezi novým vedením ČASQ a jejími 

členy. Původní webové stránky ČASQ www.cz-squash.net byly umístěny na doméně, kterou 

nevlastnila ČASQ, ale soukromá společnost bratra bývalého předsedy ČASQ Pavla Sládečka. Redakční 

systém webu byl natolik komplikovaný, že nikdo jiný než Pavel Sládeček nemohl na webu zveřejňovat 

jakékoliv informace. Vedení ČASQ tedy bylo v prvních týdnech odkázáno na dobrou vůli Pavla 

Sládečka, zda jakékoliv informace (např. zápisy z jednání VV) na svých stránkách zveřejní.  

Z toho důvodu se výkonný výbor rozhodl zaregistrovat doménu www.czechsquash.cz, která je ve 

vlastnictví ČASQ a na které se rozhodl vybudovat provizorní webové stránky, které nahradí původní 

oficiální web ČASQ. Jsme si vědomi, že tyto stránky nejsou dokonalé, chceme je v budoucnu výrazně 

zlepšit, ale svou základní funkci – možnost samostatně a nezávisle informovat členskou základnu o 

dění v asociaci – stránky plní.  

Webovou aplikaci, která spravuje soutěže (a je také umístěna na doméně vlastněné výše zmíněnou 

soukromou společností) se VV rozhodl zatím využívat a to do doby, než bude vytvořena aplikace 

nová, která bude výrazně lepší, než stávající (i dle vyjádření předchozího vedení pouze nouzová). Byla 

vytvořena specifikace nové aplikace, bylo osloveno několik firem, které se vývojem podobných 

aplikací zabývají a od kterých jsme obdrželi nabídky na vytvoření aplikace. V současné chvíli probíhá 

jejich vyhodnocování. I přes značnou finanční náročnost vytvoření nové aplikace (řádově statisíce 

korun) jsme si vědomi nutnosti této investice, která přinese nejen přívětivější uživatelské prostředí 

pro všechny členy ČASQ, ale i sníží administrativní náročnost zpracování výsledků pro sekretariát.  

Facebookový profil a twitterový účet, které byly v minulosti označovány jako oficiální komunikační 

kanály ČASQ jsou také v soukromých rukách mimo jakoukoliv kontrolu ČASQ. Výkonný výbor podniká 

nezbytné kroky u provozovatelů těchto služeb, aby nad nimi získal kontrolu.  

V oblasti marketingu a propagace jsme absolvovali několik jednání s cílem dosáhnout v budoucnu 

stavu, kdy bude ČASQ schopna prodat práva na své nejvýznamnější akce a získat z tohoto prodeje 

prostředky do rozpočtu ČASQ. Samozřejmostí je zajištění organizace významných akcí na velmi 

vysoké úrovni a také jejich výborné mediální pokrytí jako tomu bylo například při letošním 

Mistrovství republiky žen, mužů a masters. Jednání v této oblasti nejsou ukončena, ale zatím se vyvíjí 

velmi pozitivně a nadějně.  

Do oblasti působnosti Jana Kubíčka patří také komunikace s majiteli a provozovateli squashových 

center. V rámci MR žen, mužů a masters se v Praze konalo první setkání ČASQ a zástupců majitelů a 

provozovatelů center. Byly prezentovány možnosti získání prostředků pro squash z veřejných zdrojů a 

byla diskutována řada otázek související s provozem center i s jejich možnou spoluprací s ČASQ, ale i 

s výhledem na budoucnost a další vývoj squashe v České republice. Z diskuse vzešla řada zajímavých a 

podnětných myšlenek a návrhů a v budoucnu určitě chceme v zahájené diskusi a spolupráci 

pokračovat. 
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3. Reprezentace a mládež 

Této oblasti se ve výkonném výboru věnuje Jan Mutina, který kromě své práce v sekretariátu zastává 

také funkci reprezentačního trenéra juniorů. Jan Mutina je také předsedou Komise vrcholového 

sportu, která se touto oblastí zabývá. Jejími členy jsou kromě něj také Jan Břeň, Patrik Neuwirth, Jan 

Roll, Petr Steiner, David Tománek a Luboš Walter. 

Příprava reprezentace dospělých a juniorů bohužel neprobíhala přesně podle našich představ a bylo 

tomu tak zejména proto, že vzhledem k výše zmíněným problémům s předáním účetnictví a 

nedostatkem informací v této oblasti výkonný výbor rozhodl hradit jen nezbytně nutné náklady. 

Výkonný výbor se z důvodu nevhodnosti měnit zaběhlou praxi z minulých let uprostřed rozehrané 

sezóny rozhodl ponechat systém přípravy pro tuto sezónu beze změny. 

Z výše zmíněného důvodu nedostatku informací o stavu hospodaření asociace byla prozatím  také 

pozastavena podpora Sportovních center mládeže, která se rozběhla v roce 2014. Naší prioritou 

samozřejmě je tuto oblast významně podporovat a od nové sezóny tomu tak také po schválení 

rozpočtu na rok 2015 opět bude. Během sezóny 2014/2015 se konalo několik tréninkových kempů 

juniorské reprezentace pod vedením reprezentačních trenérů, ale základní práce reprezentantů 

v jejich vlastních klubech byla bez podpory ze strany ČASQ, což plánujeme od nové sezóny změnit.  

Stejně tak i příprava reprezentace dospělých probíhala bez podpory ze strany ČASQ. I v této oblasti 

chystáme od nové sezóny řadu změn, kdy nejdůležitější je, že hráčky a hráči na prvních místech 

žebříčků budou pravidelně podporování stanovenými finančními částkami určenými na přípravu 

(kromě nejlepších žen a mužů budou takto podporováni i nejlepší v kategorii do 23 let). Důležité také 

je, aby byl před sezónou sestaven fungující realizační tým, který bude mít kategorii dospělých na 

starost a který bude koordinovat přípravu i účast na mezinárodních akcích podle schváleného plánu.  

Reprezentace dospělých se zúčastnila ME družstev v Dánsku. Ženám (Anna Klimundová, Zuzana 

Kubáňová, Tereza Svobodová, Veronika Koukalová) se při absenci dvou hlavních opor z minulého 

roku (Olga Ertlová z důvodu těhotenství a Lucie Fialová z důvodu zdravotních problémů těsně před 

odjezdem) podle očekávání nepodařilo uhájit příslušnost k elitní skupině a po konečném 8. místě 

budou příští rok bojovat o postup zpět mezi elitu z divize II. Muži (Jan Koukal, Martin Švec, Daniel 

Mekbib, Ondřej Uherka, Jakub Solnický) obsadili 13. příčku, což znamená zhoršení o 1 příčku oproti 

minulému roku. Ve velmi vyrovnané divizi II často chyběl k lepšímu výsledku kousek a pro příští rok 

zůstává cílem pokusit se poprat o postup do divize I. Jako hrající kouč týmů se v Dánsku poprvé 

představil Jan Koukal, se kterým jsme tímto zahájili doufejme, že dlouhodobou spolupráci v této 

oblasti, protože se svými zkušenostmi je pro tuto roli ideálním kandidátem.  

ME jednotlivců na Slovensku v těchto dnech teprve probíhá a jeho hodnocení tedy nemůže být 

předmětem této zprávy. Lucie Fialová se pokusí obhájit loňskou bronzovou medaili, ale po přípravě 

ovlivněné zdravotními problémy to nebude jednoduché. O postup mezi nejlepší osmičku by se mohla 

poprat Anna Klimundová i někteří z mužů. V Bratislavě nás reprezentují Lucie Fialová, Anna 

Klimundová, Zuzana Kubáňová, Eva Feřteková, Petr Martin, Martin Švec, Daniel Mekbib a Ondřej 

Uherka.  

Junioři měli své MEJ do 19 let v Praze (více o organizaci v části věnované soutěžím). Reprezentoval 

nás velmi mladý tým (David Zeman, Vojtěch Ryba, Marek Lapáček, Michaela Čepová, Patricie 
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Panáčková), který z velké části bude v této kategorii hrát ještě dva roky. I z toho důvodu se 

nepodařilo navázat na výborná umístění z minulých let a družstvo obsadilo konečnou 14. pozici. Do 

budoucna jsme ale optimisty a věříme, že se v příštích letech opět vrátíme na přední místa. 

V soutěžích jednotlivců nás zastupovalo celkem 16 hráček a hráčů. Mezi chlapci dosáhl na nejlepší 

umístění Filip Richtárech, který obsadil 22. příčku. Mezi 32 nejlepších se probojovali ještě Ondřej 

Vorlíček a David Zeman. Mezi dívkami byla nejlepší Hedvika Suchánková, která obsadila konečnou 34. 

příčku.  

Velkého úspěchu jsme dosáhli na MEJ do 15 a 17 let v Portugalsku. Tým do 15 let (Viktor Byrtus, 

Marek Panáček, Petr Nohel, Michaela Čepová, Anežka Stöckelová) vyrovnal historicky nejlepší 

umístění českého týmu na ME, když se probojoval až do finále, kde podlehl Anglii. Poděkování patří 

celému týmu i trenérům Janu Mutinovi a Janu Břeňovi. Tým do 17 let (David Zeman, Vojtěch Ryba, 

Ondřej Vorlíček, Kristýna Fialová, Denisa Rohunová) se probojoval po výhře ve skupině do čtvrtfinále, 

ale tam už se mu přestalo dařit a obsadil konečné 8. místo, které bylo mírně za očekáváním.  

Naši nejmladší v kategoriích do 11 a 13 let se zúčastnili přátelského mezistátního utkání v Německu. 

Pod vedením  Jiřího Vlčka získal tým do 13 let (Karim Farrag, Luboš Walter, Karel Matoušek, Tereza 

Široká) 2. místo a týmu do 11. let ve složení Farid Farrag, Alex Kelar, Martin Mach, Riana Alexová se 

podařilo zvítězit.  

Naši nejlepší junioři se samozřejmě zúčastňovali i významných mezinárodních juniorských turnajů 

v zahraničí. Na turnajích nejvyšší kategorie Super série dokázali zvítězit Viktor Byrtus (Nordic JO, 

Czech JO), Ondřej Vorlíček (Belgian JO), Michaela Čepová (Czech JO), David Zeman (German JO) a 

Tereza Široká (German JO). Kromě toho jsme zaznamenali i řadu dalších medailových umístění.  

 

4. Metodika 

Osobou zodpovědnou za tuto oblast je ve výkonném výboru Jan Roll. Stejně jako ostatní kolegové ve 

VV i on vytvořil komisi, která se této oblasti věnuje. Jejími členy jsou kromě něj i Tomáš Fořter a 

David Tománek.  

Komise si dala za cíl upravit systém vzdělávání trenérů, což se podařilo a nová koncepce v této oblasti 

byla schválena. Koncepce je založena na principu kontinuálního vzdělávání trenérů, kdy platnost 

trenérských tříd je časově omezena a pro jejich prodloužení je potřeba účastnit se dalšího vzdělávání 

v systému ČASQ. Systém je také v souladu s nově vytvářeným jednotným systémem vzdělávání 

Světové squashové federace.  

Během sezóny bylo uspořádáno několik trenérských kurzů III. a IV. třídy pod vedením Dominika Šáchy 

a Jana Rolla. Bohužel se pro nedostatek zájemců nekonal kurz II. třídy.  

Komise také připravila návrh, aby byli finančně podporováni trenéři, kteří se aktivně věnují práci 

s mládeží a účastní se vzdělávání v rámci systému ČASQ. V současné chvíli jsou zpracovávána kritéria 

pro jejich výběr a od nové sezóny již rozpočet ČASQ počítá s částkou na jejich podporu, která by měla 

mít formu pravidelného měsíčního příspěvku.  
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V oblasti vzdělávání rozhodčích byly po několika letech opět uspořádány dva kurzy pod vedením 

Tomáše Fořtera, kterých se zúčastnilo více než 20 zájemců. V této oblasti bylo navázáno na systém 

vzdělávání rozhodčích, který byl vytvořen v roce 2014. Dlouhodobým cílem je zabezpečit, aby 

důležité zápasy nejvýznamnějších turnajů (MR, kategorie A), ale i zápasy nejvyšší soutěže družstev 

rozhodovali kvalifikovaní rozhodčí, kteří za svou nelehkou práci budou také patřičně odměněni. 

S tímto počítá i návrh rozpočtu na rok 2015.  

Další oblastí, které se komise věnuje, je problematika navýšení členské základny a snahy přivést ke 

squashi nové hráče zejména z řad mládeže. V této oblasti se připravuje projekt spolupráce ČASQ se 

základními školami, který počítá s využitím nafukovacích kurtů (o dotaci na jejich pořízení ČASQ 

zažádala na Ministerstvu školství, mládeže a tělovýchovy), které se dají přivézt do škol a umožní 

seznámit se se squashem i dětem, které tuto možnost zatím neměly. Celý projekt bude probíhat i ve 

spolupráci s místními kluby, aby děti, které squash zaujme, mohly začít pravidelně chodit hrát v místě 

svého bydliště.  

 

5. Soutěže 

Oblast soutěží má ve výkonném výboru na starost Radim Švec. Jeho poradním orgánem je Soutěžní a 

disciplinární komise, kde kromě něj pracují Pavel Beneš, Ondřej Ertl, Josef  Fanta, Miroslav Krejčí (ten 

před několika týdny odstoupil), Kateřina Marková a Miroslav Uherka. 

Domácí soutěže pod hlavičkou ČASQ probíhaly v sezóně 2014/2015 stejným systémem jako 

v předchozích letech. V kategorii mužů se pravidelně konaly turnaje kategorií A, B, C a nepravidelně i 

D. V kategorii žen se konaly turnaje kategorie A a nepravidelně i kategorie B, u juniorů se pravidelně 

konaly turnaje kategorií A i B. Soutěže družstev měly také stejnou strukturu jako v minulých letech, 

kdy se u mužů hrála extraliga, 1., 2. a 3. liga a u žen extraliga a 1. liga. 

Další kategorií turnajů, které se konaly, byly turnaje Masters, které řídí samostatná komise Masters, 

která pracuje ve složení Soňa Brabcová (předsedkyně), Josef Fanta, Denisa Linhartová, Renata 

Nejtková, Václav Uhlíř. 

Soutěže se hrály podle dosavadních předpisů, ale vzhledem k tomu, že tyto předpisy nejsou 

dokonalé, řada věcí je v nich řešena nejednoznačně nebo není řešena vůbec, připravuje komise jejich 

velkou novelizaci, která by měla vstoupit v platnost od nové sezóny.  

Samostatnou zmínku zde zaslouží nejvýznamnější akce domácího kalendáře. Nejdříve se konalo na 

začátku února Mistrovství republiky juniorů v Brně, které bylo tradičně velmi kvalitně uspořádáno 

Squash klubem Slovan Brno bez finanční podpory organizace ze strany ČASQ. Na ně na začátku 

března navázalo Mistrovství republiky žen, mužů a masters, jehož pořadatelem byla Squashová 

akademie z.s. Po několika letech se naše nejvyšší akce vrátila na skleněný kurt a do prostor, kde může 

přitáhnout ke squashi veřejnost – do obchodního centra Metropole Zličín (MR se kromě Zličína hrálo 

také ve Sportcentru Evropská a Squashparku Cibulka). Mediální pokrytí akce, které pořadatelé 

zajistili, bylo zatím nejlepší, jakého se squashové akci v České republice kdy dostalo. Kromě 

prezentace v tištěných i internetových médiích a kampani v rozhlasových stanicích, se uskutečnil i 

historicky první přímý televizní přenos na stanici Nova Sport. Vlastní pořad z MR následně odvysílala i 

Česká televize. Pořadatelé si za svou práci pro zviditelnění squashe zaslouží velké poděkování. 
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Mistrovské tituly získali Jan Koukal a Lucie Fialová. Stejný tým pořadatelů se ujal i organizace play off 

extraligy, které se také těšilo velkému mediálnímu zájmu a ti, kteří nemohli do Squashparku Cibulka 

přijít, je mohli sledovat prostřednictvím živého internetého přenosu na www.tn.cz. Mistrovské tituly 

v soutěžích družstev získaly ženy Squashclubu Strahov a mezi muži poprvé ixi club Buldoci.  

V sezóně 2014/2015 se v Praze konaly i tři mezinárodní akce. V lednu to byl tradiční Czech junior 

open, který byl letos poprvé zařazen mezi nejvýznamnější akce svého druhu v kategorii Super série. 

Minulé vedení ČASQ uzavřelo smlouvu na pořádání tohoto turnaje s TJ Hector pro roky 2015 a 2016, 

jejíž podmínky byly pro ČASQ velmi nevýhodné. Výkonný výbor proto s TJ Hector vyjednal zrušení 

původní nevýhodné smlouvy a její nahrazení smlouvou pouze pro rok 2015 za podstatně vylepšených 

podmínek pro ČASQ. Turnaj byl pořadatelem uspořádán (ve Sportcentru Hector, hotelu STEP a 

Squashcentru PRO 6) velmi kvalitně a přilákal 200 hráčů z 18 zemí. Pro ČASQ přinesl celkový výnos ve 

výši 163 650 Kč, což bylo o asi 100 000 Kč více, než by ČASQ získala z původní nevýhodné smlouvy.  

Nejvýznamnější letošní akcí na našem území bylo Mistrovství Evropy juniorů do 19 let, které se 

konalo na přelomu března a dubna v Praze ve Sportcentru Hector a v hotelu STEP. Jeho organizace 

byla společným dílem ředitele turnaje Pavla Sládečka a nového vedení ČASQ. Tato nešťastná situace 

bohužel přípravy i samotnou realizaci akce spíše komplikovala a přinášela řadu těžkostí. Stínem nad 

celou akcí byla nehoda při transportu skleněného kurtu, při níž došlo k rozbití několika skleněných 

panelů a která způsobila, že kurt nebylo možné postavit. I přes snahu za pomoci výrobce kurtu získat 

kdekoliv v Evropě chybějící panely, se bohužel panely sehnat nepodařilo a celý turnaj se musel 

odehrát „jen“ ve squashcentru. Po tomto úvodním neštěstí už ale organizace turnaje běžela (pro 

účastníky) bez problémů a turnaj byl samotnými účastníky i zástupci ESF hodnocen velmi dobře. 

Celkový finanční přínos pro ČASQ ještě není definitivní (stále ještě několik faktur chybí a není tedy 

uhrazeno), ale díky podpoře partnerů a zejména podpoře z veřejných zdrojů (MŠMT, Praha) by mohl 

být ve výši asi 770 tisíc Kč.  

Třetí mezinárodní akcí byl Czech masters open, který se konal v dubnu ve Sportcentru Hector. Na 

pořádání turnaje uzavřelo minulé vedení ČASQ smlouvu s TJ Hector za podobně nevýhodných 

podmínek jako pro Czech junior open. Smlouva je uzavřena na roky 2015 a 2016 a výkonnému výboru 

se s pořadatelem nepodařilo dojednat její zrušení nebo změnu. I proto je výnos ČASQ z akce, které se 

účastnilo 104 hráčů (z toho 75 ze zahraničí) pouze 8 816 Kč.  

 

6. Hospodaření 

Oblast hospodaření má ve výkonném výboru na starost Michal Voplakal. Řadu informací z této oblasti 

jsme již zmínili v předchozích částech této zprávy a podrobnější informace jsou obsahem samostatné 

Zprávy o hospodaření.  

 

7. Shrnutí 

Vedení ČASQ si je vědomo, že během svého dosavadního působení ve funkci nebylo schopné provést 

řadu svých plánovaných a slibovaných opatření, ale do jisté míry tomu bohužel bylo proto, že velkou 
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část své práce muselo věnovat sporům s minulým vedením ohledně předání agendy ČASQ a prostor 

pro systematickou práci, která by posouvala asociaci dopředu, byl tedy omezen.  

Před minulou valnou hromadou byly prezentovány na www.squashpage.net následující oblasti, na 

které se nový výkonný výbor chtěl zaměřit. Zde přinášíme krátké shrnutí toho, jak se v které části 

podařilo plány splnit. Normálním písmem je vždy, co bylo prezentováno, tučně, zda bylo splněno či 

ne a kurzívou krátký komentář nebo vysvětlení.  

 

Transparentní vedení ČASQ 

• Informovanost a plnění odsouhlasených úkolů VH ČASQ – splněno  

- Úkoly uložené VV valnou hromadou byly splněny. 

• Informovanost o činnosti VV a jednotlivých komisí – splněno 

- Výkonný výbor se fyzicky schází pravidelně 1x měsíčně (jak ukládají stanovy) a 

zápisy z těchto jednání jsou na rozdíl od minulého vedení v řádu dnů zveřejňovány 

na webu www.czechsquash.cz.  

- Pravidelně se fyzicky schází i všechny ostatní komise a zápisy z jejich jednání jsou 

také zveřejňovány na webu www.czechsquash.cz.  

• Transparentní vedení hospodaření ČASQ (např. formou transparentního účtu) – 

splněno 

- Výkonný výbor zveřejnil položkový rozpočet ČASQ v podobě, která v minulosti 

nebyla nikdy zveřejněna. Průběžně bude zveřejňováno také jeho čerpání. 

- Výkonný výbor zajistil vedení účetnictví takovým způsobem, který umožňuje 

pravidelné zveřejňování průběžných výsledků hospodaření a čerpání rozpočtu  a 

v případě zájmu umožňuje i nahlížení do celého systému. 

• Reprezentativní asociační web. Chceme zvýšit uživatelský komfort, např. umožnit  

on-line zadávání výsledků, výsledky ve srozumitelnější podobě, informovanost a 

novinky napříč celým děním apod. – zatím nesplněno 

- VV zatím pouze zajistil provizorní web, který je na doméně vlastněné ČASQ, je pod 

jeho kontrolou a může zde zveřejňovat informace pro členskou základnu.  

- VV je ve fázi výběru dodavatele nové webové aplikace pro správu soutěží. 

 

Vnitřní rozvoj ČASQ s následujícími prioritami 

• Zajištění ekonomické podpory užší výkonnostní špičky dospělých hráčů – splněno 

- Rozpočet počítá od nové sezóny s pravidelnými měsíčními příspěvky na přípravu 

pro přední hráče žebříčků žen, mužů (a to i v kategorii do 23 let) 

• Větší důraz na transparentnost a komunikaci v reprezentačních výběrech – zatím 

nesplněno 

- VV nechtěl v rozběhnuté sezóně měnit nastavenou praxi a z toho  důvodu nedošlo 

k žádným změnám ve fungování realizačního týmu reprezentace juniorů 
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- Při neobsazení funkce manažera a trenéra reprezentace dospělých nebyla 

komunikace se všemi reprezentanty ze strany ČASQ vždy ideální. 

• Profesionalizace domácích soutěží – částečně splněno 

- VV od nové sezóny plánuje navýšení prize money pro hráče na turnajích nejvyšší 

kategorie, zlepšení mediálního pokrytí těchto akcí i zabezpečení po stránce 

rozhodčích. 

• Logika a vstřícnost termínové listiny – bude splněno 

- Termínovou listinu pro příští rok zatím připravujeme a chceme jí vytvářet 

maximálně výhodnou pro hráče.  

• Zajistit další růst výkonnosti juniorských hráčů – částečně splněno 

- I z výše zmiňovaných důvodů ohledně nedostatku infomací o stavu hospodaření 

ČASQ jsme se zatím nevěnovali této problematice a podpora tréninkových center 

mládeže byla pozastavena.  

- Od nové sezóny plánujeme podporu nejlepších juniorů opět zavést.   

• Vytvořit a realizovat koncepci rozhodčích – částečně splněno 

- Letos proběhly 2 kurzy pro rozhodčí a pracujeme s dlouhodobým plánem, který by 

měl zajistit kvalifikované rozhodčí pro soutěže na nejvyšší úrovni.  

• Podpora výchovy trenérů a zveřejnění certifikací trenérů – částečně splněno 

- Byl schválen upravený systém vzdělávání trenérů s důrazem na jejich kontinuální 

vzdělávání. Od nové sezóny hodláme podporovat vybrané trenéry formou 

pravidelného měsíčního příspěvku.  

• Diversifikace personálního obsazení jednotlivých komisí – splněno 

- V odborných komisích působí řada nových členů a většina z nich nepůsobí ve více 

komisích jako tomu bylo v minulosti. 

• Zvýšení funkčnosti a navýšení pravomocí odborných komisí na dění  ČASQ – splněno 

- Odborné komise aktivně pracují a v drtivé většině byly jejich návrhy VV přijaty a 

schváleny. 

 

Aktivní a prvořadý přístup k navýšení členské základny 

• Popularizace squashe, jako amatérského a rekreačního sportu – zatím nesplněno 

- Jedná se o dlouhodobý cíl, který není možné splnit v horizontu několika měsíců. 

• Podpora formou poskytování know-how squashovým klubům a centrům (formou 

školení, náboru mládeže, organizace turnajů apod.) – částečně splněno 

- Bylo uskutečněno první setkání ČASQ a zástupců majitelů a provozovatelů center. 

V započaté komunikaci chceme dál pokračovat. Připravujeme metodiku pro kluby, 

která by jim měla pomoci s náborem nových hráčů.  

• Užší spolupráce s již existujícími squashovými projekty mimo ČASQ a jejich začlenění 

pod hlavičku ČASQ – částečně splněno 

- Jednáme o spolupráci ve formě začlenění hráčů Ostravské ligy a VŠ ligy pod ČASQ. 
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- Budeme se snažit najít řešení pro budoucí spolupráci Junior Squash Talent a 

Prague junior tour. 

 

Vytvoření efektivní sítě tréninkových středisek mládeže ve struktuře MŠMT 

• Rozšíření do všech regionů a jejich propojení formou seminářů, soustředění atd. – 

nesplněno 

- Zajištění sítě tréninkových středisek s podporou MŠMT za stávajících legislativních 

podmínek zatím není možné (mmj. nejsme olympijský sport) 

- Plánujeme podporovat nejlepší hráče každého ročníku přímou podporou na jejich 

přípravu 

• Supervize významné světové trenérské osobnosti – splněno 

- Byla dojednánna spolupráce se Shaunem Moxhamem pro tuto oblast. 

• Zajištění stabilního financovaní – částečně splněno 

- V rozpočtu byla vyčleněna částka na podporu přípravy mládeže.  

 

Závěrem bychom chtěli poděkovat za práci pro český squash členům výkonného výboru, členům 

všech odborných komisí, trenérům, funkcionářům klubů, pořadatelům turnajů, rodičům hrajících 

dětí. Bez jejich obětavosti a nadšení bychom se neobešli.  

 

Dne 29.5.2015 

 

Zpracovali: Tomáš Cvikl, Tomáš Fořter 

 


